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Provinciale Staten
Zaaknummer: 356438 

Vragen van statenleden Ralph van Hertum, Francois Babijn, Bertie Steur, 
Lizo Koppejan, Wouter Versluijs en Ger van Unen (PvdA-GroenLinks, PvZ, CU, D66 en 
SP) ingevolge artikel 44 reglement van orde  

AANHANGSEL 
tot de notulen van de Provinciale Staten van Zeeland 2023 nummer 4. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake Interliner 
Zierikzee - Rotterdam: 

(ingekomen: 30 juni 2023) 

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
1. Hoe kijkt het provinciebestuur naar de twee 

unaniem aangenomen moties van de  
gemeenteraad van Schouwen-Duiveland? 
Graag een toelichting.  

1. GS onderschrijven het belang van een snelle 
verbinding met Rotterdam. Deze snelle 
verbinding staat niet ter discussie. Daarvoor 
zijn echter verschillende mogelijkheden, 
waaronder samenwerking met Zuid-Holland. 
Om dat concreet te maken is het nodig dat 
eerst de aanbesteding van de nieuwe 
concessie wordt afgerond. Wel voegen we de 
optie Zierikzee-Rotterdam toe, om inzichtelijk 
te krijgen wat de kosten van deze verbinding 
zijn. In het vierde kwartaal van 2023 zetten 
we de diverse mogelijkheden op een rij en 
zal blijken hoe we de snelle verbinding 
Zierikzee- Rotterdam na 2024 gaan 
organiseren. 

2. In de commissie economie is vaak gesproken 
over communicatie tussen gemeenten en de 
provincie. Onze vorige serie Statenvragen 
ging over Renesse, daarvoor kwam Borsele 
aan 
bod. Hoe bekijkt het college de communicatie 
omtrent het nieuwe Zeeuwse ov-systeem 
richting de Raad van Schouwen-Duiveland? 
Graag een toelichting 

2. Ambtelijk is er maandelijks een overleg over 
de uitwerking van de regionale 
mobiliteitsstrategie. Op bestuurlijk niveau is 
er een kopgroep RMS, met onder andere 
vertegenwoordiging door de wethouder van 
Schouwen-Duiveland. Daarnaast bespreken 
alle bestuurders de voortgang van de RMS 
met elkaar via het OZO. Daarnaast is er 
maandelijks een communicatiewerkgroep 
waarin alle communicatie adviseurs van alle 
gemeenten deelnemen en die van Provincie 
om de communicatie en samenwerking af te 
stemmen. 

Om de veranderingen in publiek vervoer in 
gezamenlijkheid vanuit Gemeenten en 
Provincie aan de inwoners uit te leggen 
hebben gemeenten en provincie samen een 
communicatiestrategie gemaakt. Hierin staan 
keuzes die richting geven aan hoe we 
stakeholders en reizigers informeren.  
In september 2023 organiseren gemeenten 
en Provincie een webinar voor Raads- en 
Statenleden over de uitwerking van de RMS, 
in lijn met de webinars die zijn georganiseerd 
in de opgavefase van de RMS. 



 

 

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
3. Uit het interview met Omroep Zeeland blijkt 

dat het Rijk mogelijk plannen heeft voor een 
BRT. 
A) Hoe realistisch zijn deze plannen voor een 
BRT in/door Zeeland? 
B) Waarom verneemt PS deze informatie uit 
de media? 
C) Is GS het met ons eens dat het wenselijk 
is om PS tijdig op de hoogte te houden 
omtrent 
ontwikkelingen rondom het Zeeuwse ov? 
Graag een toelichting 

3. A) De plannen staan in het OV 
toekomstbeeld 2040 genoemd als Zeeuwse 
ambitie van de noord-zuid verbinding 
Rotterdam – Gent en zijn daarmee nog 
steeds zeer serieus. Alleen de termijn 
waarop het Rijk ook daadwerkelijk middelen 
beschikbaar gaat stellen is nog onduidelijk. 
B) De BRT verbinding Rotterdam – Gent 
staat reeds benoemd in de vastgestelde 
Regionale Mobiliteitsstrategie (17 december 
2021).  
C) Ja, dat doen we via de toegezegde 
voortgangsrapportage. Kort na het 
zomerreces zullen wij deze 
voortgangsrapportage aan PS aanbieden. 

4. In het interview doet de gedeputeerde de 
toezegging dat “er een snelle busverbinding 
is”. Kan GS toezeggen, als antwoord op deze 
Statenvragen, dat een betrouwbare, 
toegankelijke, snelle, betaalbare 
Interliner/BRT-verbinding tussen Zierikzee en 
Rotterdam ook na 2024 zal blijven bestaan? 
Graag een toelichting 

4. Ja, wij onderschrijven het belang van een 
snelle busverbinding, zoals we die ook in 
andere delen van Zeeland organiseren. 
Hiervoor meerdere opties, waar wij in het 
vierde kwartaal over zullen besluiten.  

MIDDELBURG, 14 juli 2023 
  

Namens fractie: PvdA-GroenLinks, PvZ, CU, D66 en SP 

 

statenleden Ralph van Hertum, Francois Babijn,   

Bertie Steur, Lizo Koppejan, Wouter Versluijs    

en Ger van Unen  

  

 
  

Gedeputeerde Staten 

Drs. J.M.M. Polman 

Drs. M.C.J. Franken 


	Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake Interliner Zierikzee - Rotterdam: 



